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Pana Jarosława Perzyńskiego
Burmistrza Miasta Sierpc

ZAPYTANIE

Jakie zmiany w ostatnim czasie zostały dokonane w składach osobowych Rad Nadzorczych
spółek miejskich (EMPEGEK' ZGKLM' TBS, Ciepłownia) i dlaczego, skoro była mowa o
oszczędnościach? Ilu członłów rad nadzorczych mają te spółki? Czy członkowie tych rad posiadają
odpowiednie kwalifikacje, aby w radach nadzorczych pracowŃ?
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Sierpc, 29-04-2015r
Małgorzata Kisielewska
Radna Rady Miasta Sierpc
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